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В статье проанализирована проблема единства и дифференциации государственной власти 

и местного самоуправления с позиции интересов местных сообществ. Анализ дан с позиций 

историко-правового осмысления изменения источника власти в обществе и, как следствие, 

роли местного самоуправления. Сделан вывод, что теоретическая и практическая значимость 

автономности местного самоуправления максимальна в условиях феодального или абсолю-

тистского государства, когда носителем и источником власти был глава государства (региона). 

Сегодня масштаб автономности местного самоуправления ограничен высшей ценностью прав 

граждан и общества, а взаимодействие всех органов публичной власти в интересах населения 

стало конституционным приоритетом России с 2020 г.
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The problem of unity and differentiation of state power and local self-government from the position of 

interests of local communities is analyzed. The analysis was carried out from the standpoint of historical and legal 

understanding of the change in the source of power in society and, as a result, the role of local self-government. 
It is concluded that the theoretical and practical significance of the autonomy of local self-government is maximal in the 

conditions of a feudal or absolutist state when the head and source of power was the head of state (region). Today, the scope 

of local self-government autonomy is limited by the highest value of the rights of citizens and society, and the interaction 

of all public authorities in the interests of the population has become Russia's constitutional priority since 2020.
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